



Suggested Use:

Each day, 15 minutes before each meal (3x a day) and on an empty stomach, take a measured 1 teaspoon (5ml) of Calorad® Advanced with water. Or, each night, before bedtime and on an empty stomach, take a measured half ounce (one tablespoon) of Calorad® Advanced with water (Use a measuring spoon or cup, or simply fill two Calorad bottle caps full.). When used as directed, Calorad® Advanced is effective for most people to help lose unhealthy excess fat and inches, without losing muscle, and helps provide a greater overall sense of wellness.*

Pasteurisé

Utilisation suggérée :

Tous les jours, 15 minutes avant chaque repas (3x par jour), avec l'estomac vide, prendre une cuillère à thé (5 ml) de Calorad® Avancé avec de l'eau. Ou, tous les soirs, avant d'aller au lit et avec l'estomac vide, prendre une demi-once (une cuillère à table) de Calorad® Avancé avec de l'eau. (Utiliser une cuillère ou une tasse à mesurer, ou simplement remplir 2 fois le bouchon de la bouteille de Calorad.). Lorsqu'utilisé tel qu'indiqué, Calorad® Avancé est efficace pour aider la plupart des gens à perdre l'excès de graisse et les centimètres malsains, sans perdre de muscle, et aide à procurer un plus grand sentiment général de bien-être.*

Pasteurisé

Trademark used under licence by:

Marque déposée utilisée sous licence par : Nutri-Diem Inc.



Improve the health of the world

EXPORT
Product of Canada / Produit du Canada
Manufactured for / Fabriqué pour:
Doug Holmes Inc.
PO Box 1481, Sitka Ak 99835
www.Calorad.com

*The statements made have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.

*Les allégations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir quelque maladie.



Dietary Supplement Supplément Alimentaire

Bovine Formula / Formule Bovine

16.9 FL.OZ / 500 ML

SUPPLEMENT FACTS INFORMATION NUTRITIONNELLE

Serving Size / Par portion: 0.5 fl.oz (15 ml)
Servings Per Container / Portions par contenant: 30

Amount Per Serving / Quantité par portion			
Calories 10	Calories from Fat / Calories des lipides 0	% Daily Value / % Valeur quotidienne *	
Total Fat / Lipides totaux	0 mg	0%	
Sodium / Sodium	15 mg	0.6%	
Total Carbohydrate / Glucides totaux	0 mg	0%	
Glycine / Glycine	1670 mg	†	
L-Lysine HCL / L-Lysine HCL	987 mg	†	
Collagen Hydrolysate (Bovine) Hidrolisat de collagène (Bovin)	340 mg	†	
Hydroxyproline / Hydroxyproline	44 mg	†	
L-Arginine / L-Arginine	15 mg	†	
L-Glutamine / L-Glutamine	15 mg	†	
Aloe Vera (leaf / feuille)	8 mg	†	

Not a significant source of calories from fat, saturated fat, cholesterol, dietary fiber, sugars, vitamin A, vitamin C, calcium and iron.

* Percentage Daily Values are based on 2,000 calorie diets.

† Daily values not established.

Source négligeable de calories de lipides, lipides saturés, cholestérol, fibre, sucre, vitamine A, vitamine C, calcium et fer.

* Pourcentages de valeur quotidienne basés sur une diète de 2000 calories.

† Valeur quotidienne non-établie.

Other Ingredients: Water, Glycerin, Sodium benzoate (preservative), Potassium sorbate (preservative), Natural lemonade and orange flavor, Citric acid.

Autres Ingrédients : Eau, Glycerine, Benzoate de sodium (préservatif), Sorbate de potassium (préservatif), Saveur naturelle de limonade et orange, Acide citrique.

Caution: Do not use as sole source of nutrition. Not recommended for pregnant or lactating women.

Attention : Ne pas utiliser comme seule source d'alimentation. N'est pas recommandé pour les femmes enceintes ou qui allaitent.